
普通 體育 海攬 A B C D 體育 海攬 A B C D 體育 海攬

101-112 113 114 201-204 205-206 207-209 210-212 213 214 301-303 304-305 306-309 310-312 313 314

一

08：20～09：10  313自習

               09：20  113數學、213數B

               09：30  101-112/114數學、201-204/207-212數A、

                            205-206數B、214數A數B、301-305數乙、

                            306-312數甲、314數甲數乙

數學/數AB

數甲乙/自習
數學 數學 數學 數A 數B 數B

數A

數B
自習

數甲

數乙

二
09：50～10：40  101-113/201-213/313 作文、

                            114/214/301-312/314自習
作文/自習 作文 作文 自習 作文 自習 作文 自習

三
11：00～12：00  101-112/201-212/301-312國文、214物理

11：10～12：00  113/213/313國文、114/314自習
國文/物理/自習 國文 國文 自習 國文 物理 國文 自習

四
13：00～14：00  101-112(單)/207-212物理、101-112(雙)地科、

                             214生物

13：10～14：00  113/114/201-206/213/301-314自習

地理/物理/

生物/自習

物理
101-112(單)

地科
101-112(雙)

自習 自習 自習 生物 自習 自習

五 14：00～14：20  打掃時間 打掃時間

六

15：10～16：10 101-112/201-212(雙)地理、114地科、

                             201-206(單)歷史、306-312/314物理

15：20～16：10  113/207-212(單)/301-305歷史、213/214地理、

                             313自習

物理/地科/歷史

地理/自習
地理 歷史 地科 地理 地理 自習 物理

普通 體育 海攬 A B C D 體育 海攬 A B C D 體育 海攬

101-112 113 114 201-204 205-206 207-209 210-212 213 214 301-303 304-305 306-309 310-312 313 314

一
08：20～09：10  113/213/313英文

               09：20  214/314英文

               09：30  101-112/114/201-212/301-312 英文

英文 英文 英文 英文 英文 英文 英文 英文

二
09：50～10：40  101-112/201-212/301-313體育、

                             113/114/213/314 自習

               10：50   214化學

體育/自習 體育 自習 自習 自習 化學 體育 自習

三

11：00～12：00 101-112(雙)化學、208/306-309地科、

                            210-212/310-312/314生物、301-305地理

11：10～12：00 101-112(單)健護、113物理、114公民、

                            201-206/207/209/213/214/313自習

健護/化學/公民

地科/生物/地理

/自習

健護

101-112(單)

化學
101-112(雙)

物理 公民

自習

207/209

地科

208

生物 自習 自習 地科 生物 自習 生物

四
13：00～14：00  101-112/214歷史、207-212化學

13：10～14：00  113/213公民、114/201-206/301-314自習

歷史/公民/

化學/自習
歷史 公民 自習 公民 歷史 自習 自習

五 14：00～14：20  打掃時間 打掃時間

六
15：10～16：10  101-112(單)生物、114地理、101-112(雙)/

                             201-212/214/301-305/314公民、306-312化學

生物/化學

公民/地理

生物

101-112(單)

公民

101-112(雙)

專長

訓練
地理

專長

訓練
公民

專長

訓練
公民

臺北市立陽明高中114學年度第1學期第2次段考考程表

時間 科目
高二

各班進行打掃

科目

11/25

（二）

日期 節次

作文

高三

自習

高一

數乙

歷史 物理

物理自習

數A 數甲

國文 國文

自習

歷史(單)

地理(雙)

歷史(單)

地理(雙)

日期 節次 時間 科目

科目

高一 高二 高三

1141106

11/26

（三）

英文 英文

體育

自習 地理

自習 化學

各班進行打掃

公民 化學公民 公民

自習

體育



日期 節次 時間 科 目 範    圍

一 08:20~09:30 數學 1-4常用對數、第二章全

二 09:50~10:40
國語文寫作

能力測驗
國寫知性題

三 11:00~12:00 國文

1、國文課本：L5～L8

2、補充教材：〈范進中舉〉、〈樂府詩選——飲馬長城窟行〉

3、紙上遠航讀本：主題一〈人我之間〉

四 13:00~14:00
物理(單)

地科(雙)

(101、103、105、107、109、111)物理:2-3～4-3

(102、104、106、108、110、112)地科:Ch.1、Ch.2、5-4

五 14:00~14:20 打掃時間 各班進行打掃

六 15:10-16:10 地理 3-2至6-2

日期 節次 時間 科 目 範    圍

一 08:20~09:30 英文 龍騰B1L4-L6, 高頻字彙U3-U4, Live 雜誌9月W4+10月W1-W2

二 09:50~10:40 體育 課本後習題加體育時事

三
11:00-12:00化學

11:10-12:00健護

化學(雙)

健護(單)

(102、104、106、108、110、112)化學:1-4～2-4

(101、103、105、107、109、111)健護:

1.第一章第一節(P6- P15),

2.健康檢查(含課本P16,41),

3.第三章第二.三節(P122- P151)

四 13:00~14:00 歷史 第三、四章

五 14:00~14:20 打掃時間 各班進行打掃

六 15:10~16:10
生物(單)

公民(雙)

(101、103、105、107、109、111)生物:ch1-4~ch2-2.2+探討活動2,3

(102、104、106、108、110、112)公民:第3課政府組成與運作+第6課公平正

義與文化

1141111

一、第1節考試時間為08：20開始，請準時入班準備考試       英聽測驗時間為8:30開始。
二、嚴守考試規則，不可提早交卷。

三、請攜帶2B鉛筆及橡皮擦以便電腦卡劃卡應答。

四、同學務必準時交卷，逾時交卷以 “零分ȹ 計算。

五、每節上課前，各班副班長將班上應到人數、實到人數及缺席座號寫在黑板上。

六、請各位同學按照座位表入座考試，若違規一律依照校規處分。

七、注意：考試期間違規者，依照本校考試規則處分之，請自行詳讀前所公告各班之考試規則。

八、注意：手機、PDA及相關電子設備等產品，務必關機放入書包或手機袋，並將書包置於教室前後方為原則。

九、自習課時請各班同學務必全程留在教室，請勿離開教室，如未在教室者以曠課論。

臺北市立陽明高中114學年度第1學期第2次段考考程表 (適用101~112)

11/25

（二）

11/26

(三)



日期 節次 時間 科 目 範    圍

一 08:20~09:20 數學 1-4~2-3

二 09:50~10:40 作文 依照114學年度大學入學考試標準命題

三 11:10~12:00 國文

1.課本:L5~L8

2.補充教材:<范進中舉> ， <樂府詩選-飲馬長城窟行>

3.自學:<溫柔流動的營火>

4.相關的講義和考卷

四 13:10~14:00 自習

五 14:00~14:20 打掃時間 各班進行打掃

六 15:20-16:10 歷史

*龍騰版歷史第一冊 ：

第二篇 第3章 第1節~第3節。54頁~79頁。

*上課歷史講義：

（國際時事分析；台灣史歷史分期...）

日期 節次 時間 科 目 範    圍

一 08:20~09:10 英文 L2,L3

二 09:50~10:40 自習

三 11:10~12:00 物理 CH1-CH3

四 13:10~14:00 公民 L3、L6

五 14:00~14:20 打掃時間 各班進行打掃

六 15:20-16:10

1141106

一、第1節考試時間為08：20開始，請準時入班準備考試。

二、嚴守考試規則，不可提早交卷。

三、請攜帶2B鉛筆及橡皮擦以便電腦卡劃卡應答。

四、同學務必準時交卷，逾時交卷以 “零分ȹ 計算。

五、每節上課前，各班副班長將班上應到人數、實到人數及缺席座號寫在黑板上。

六、請各位同學按照座位表入座考試，若違規一律依照校規處分。

七、注意：考試期間違規者，依照本校考試規則處分之，請自行詳讀前所公告各班之考試規則。

八、注意：手機、PDA及相關電子設備等產品，務必關機放入書包或手機袋，並將書包置於教室前後方為原則。

九、自習課時請各班同學務必全程留在教室，請勿離開教室，如未在教室者以曠課論。

11/26

（三）

臺北市立陽明高級中學114學年度第1學期第2次段考考程表 (適用體育班113)

11/25

（二）

專長訓練



Date  Period Time Subject Scope

一 08:20~09:30 Math Self-edited teaching materials Ch2

二 09:50~10:40 Self-Study Please stay in the classroom the whole time. Do not leave the classroom. Offenders will be punished as absenteeism.

三 11:10-12:00 Self-Study Please stay in the classroom the whole time. Do not leave the classroom. Offenders will be punished as absenteeism.

四 13:10~14:00 Self-Study Please stay in the classroom the whole time. Do not leave the classroom. Offenders will be punished as absenteeism.

五 14:00~14:20 Cleaning Time All students start to clean up.

六 15:10~16:10 Earth Science Astronomy

Date  Period Time Subject Scope

一 08:20~09:30 English The content covered in class

二 09:50~10:40 Self-Study Please stay in the classroom the whole time. Do not leave the classroom. Offenders will be punished as absenteeism.

三 11:10~12:00 Civics Lesson 1 &Lesson 2

四 13:10~14:00 Self-Study Please stay in the classroom the whole time. Do not leave the classroom. Offenders will be punished as absenteeism.

五 14:00~14:20 Cleaning Time All students start to clean up.

六 15:10~16:10 Geography The content covered in class

1141106
1. The first period exam time will start at 08:20. Please enter the classroom on time.
2. Rigid adherence to exam rules: Do not hand in your exam paper before time is called.
3. Please bring your 2B pencil and eraser to write on your scanner card.
4. Please submit the exam paper on time. Students who do not submit their exam paper at the end of the examination period will receive a score of zero.
5. Prior to the every examination, vice class leader should call a roll and record down the expected attendance, actual attendance and absence list on blackboard.
6. Students must sit in the assigned seat. Or it will be considered a violation of school regulations.
7. Attention: During the test session, the student which violates these exam regulations will be received school regulations of punishment. Please read the exam rule above carefully.
8. Attention: Be sure to turn off the phones, ipad or other telecommunication devices and put it into the school bag. Then place the school bag in the front or back of the classroom.
9. Self-Study period: Please be sure to stay in the classroom the whole time. Do not leave the classroom. Offenders will be punished as absenteeism.

Taipei Municipal Yangming High School 114 Academic Year First Semester Second Sectional Exam Schedule (114 Applicable)

11/25

(Tue)

11/26

(Wed)



日期 節次 時間 科 目 範    圍

一 08:20~09:30 數學(A/B)
(201-204、207-212)數A:翰林版數學3A 第二章指數與對數函數 全

(205-206)數B:Ch2 按比例成長模型

二 09:50~10:40 作文 國寫知性題

三 11:00~12:00 國文

課本：L5散戲、L6勞山道士、L8唐宋詩選

補充教材：L1馮諼客孟嘗君、L2唐宋詩選

自學選文：L7長照食堂

四
13:00~14:00物理

13:10~14:00自習
自習/物理

(201-206)自習:

(207-212)物理:Ch 2-6 ~ Ch 4-4

五 14:00~14:20 打掃時間 各班進行打掃

六

15:10-16:10

(201-206/208/210/212)

15:20-16:10

(207/209/211)

歷史(單)

地理(雙)

(201、203、205)歷史:2-2工業革命—ch4(p62-135)

(202、204、206、208、210、212)地理:第三冊Ch2,3,4

(207、209、211)歷史:第三冊 第一章至第四章

日期 節次 時間 科 目 範    圍

一 08:20~09:30 英文

1.龍騰課本B3, L4-6

2.高頻字彙U15-16

3.(4U_9月)W4 (ED_11月)W1-2

二 09:50~10:40 體育 體育課本第三冊CH1-CH10自我評量

三

11:00~12:00

地科/生物

11:10~12:00

自習

自習/地科/生物

(201-206/207/209)自習:

(208)地科:Ch.2、4-1~4-3

(210-212)生物:2-2（葉片形態與功能起）～2-4（種子萌芽之後不考）、探討

活動2-10、2-11

四
13:00~14:00化學

13:10~14:00自習
化學/自習

(201-206)自習:

(207-212)化學:選修化學（一）Ch2(全）～3-2

五 14:00~14:20 打掃時間 各班進行打掃

六 15:10-16:10 公民
(201-206)公民:南一B2 L3-L4

(207-212)公民:ch1-ch3

1141111

一、第1節考試時間為08：20開始，請準時入班準備考試。 英聽測驗時間為8:40開始。
二、嚴守考試規則，不可提早交卷。

三、請攜帶2B鉛筆及橡皮擦以便電腦卡劃卡應答。

四、同學務必準時交卷，逾時交卷以 “零分ȹ 計算。

五、每節上課前，各班副班長將班上應到人數、實到人數及缺席座號寫在黑板上。

六、請各位同學按照座位表入座考試，若違規一律依照校規處分。

七、注意：考試期間違規者，依照本校考試規則處分之，請自行詳讀前所公告各班之考試規則。

八、注意：手機、PDA及相關電子設備等產品，務必關機放入書包或手機袋，並將書包置於教室前後方為原則。

九、自習課時請各班同學務必全程留在教室，請勿離開教室，如未在教室者以曠課論。

臺北市立陽明高中114學年度第1學期第2次段考考程表 (適用201~212)

11/25

（二）

11/26

(三)



日期 節次 時間 科 目 範    圍

一 08:20~09:20 數學B Ch2

二 09:50~10:40 作文 依照114學年度大學入學考試命題的標準命題

三 11:10~12:00 國文

1.課本:L5, L6, L8

2.補充教材:L1,L2

3.自學:L7

4.相關講義和考卷

四 13:10~14:00 自習

五 14:00~14:20 打掃時間 各班進行打掃

六 15:20~16:10 地理 聚落、交通、都市、產業、世界體系

日期 節次 時間 科 目 範    圍

一 08:20~09:10 英文 龍騰第四課，第五課，文章運動與談話風格

二 09:50~10:40 自習

三 11:10~12:00 自習

四 13:10~14:00 公民 ch1-ch2

五 14:00~14:20 打掃時間 各班進行打掃

六 15:20~16:10

1141106

一、第1節考試時間為08：20開始，請準時入班準備考試。

二、嚴守考試規則，不可提早交卷。

三、請攜帶2B鉛筆及橡皮擦以便電腦卡劃卡應答。

四、同學務必準時交卷，逾時交卷以 “零分ȹ 計算。

五、每節上課前，各班副班長將班上應到人數、實到人數及缺席座號寫在黑板上。

六、請各位同學按照座位表入座考試，若違規一律依照校規處分。

七、注意：考試期間違規者，依照本校考試規則處分之，請自行詳讀前所公告各班之考試規則。

八、注意：手機、PDA及相關電子設備等產品，務必關機放入書包或手機袋，並將書包置於教室前後方為原則。

九、自習課時請各班同學務必全程留在教室，請勿離開教室，如未在教室者以曠課論。

11/26

（三）

臺北市立陽明高級中學114學年度第1學期第2次段考考程表 (適用體育班213)

11/25

（二）

專長訓練



Date  Period Time Subject Scope

一 08:20~09:30 Math
數A:Ch6 Periodic Functions & Ch7 Trigonometric Identities and Equations
數B:Self-edited teaching materials Ch2（ not including 2-1)

二 09:50~10:40 Self-Study Please stay in the classroom the whole time. Do not leave the classroom. Offenders will be punished as absenteeism.

三 11:00-12:00 Physics Newtonian mechanics

四 13:00~14:00 Biology genetic engineering 、evolution

五 14:00~14:20 Cleaning Time All students start to clean up.

六 15:20~16:10 Geography World geography, google maps and google earth

Date  Period Time Subject Scope

一 08:20~09:20 English The content covered in class

二 09:50~10:50 Chemistry Acid and base

三 11:10~12:00 Self-Study Please stay in the classroom the whole time. Do not leave the classroom. Offenders will be punished as absenteeism.

四 13:00~14:00 History The content covered in class

五 14:00~14:20 Cleaning Time All students start to clean up.

六 15:10~16:10 Civics Distribution of social resources ,Incentives, Opportunity cost, Fairness and justice, Constitution

1141111
1. The first period exam time will start at 08:20. Please enter the classroom on time.
2. Rigid adherence to exam rules: Do not hand in your exam paper before time is called.
3. Please bring your 2B pencil and eraser to write on your scanner card.
4. Please submit the exam paper on time. Students who do not submit their exam paper at the end of the examination period will receive a score of zero.
5. Prior to the every examination, vice class leader should call a roll and record down the expected attendance, actual attendance and absence list on blackboard.
6. Students must sit in the assigned seat. Or it will be considered a violation of school regulations.
7. Attention: During the test session, the student which violates these exam regulations will be received school regulations of punishment. Please read the exam rule above carefully.
8. Attention: Be sure to turn off the phones, ipad or other telecommunication devices and put it into the school bag. Then place the school bag in the front or back of the classroom.
9. Self-Study period: Please be sure to stay in the classroom the whole time. Do not leave the classroom. Offenders will be punished as absenteeism.

Taipei Municipal Yangming High School 114 Academic Year First Semester Second Sectional Exam Schedule (214 Applicable)

11/25

(Tue)

11/26

(Wed)



日期 節次 時間 科 目 範    圍

一 08:20~09:30 數學乙/甲
(301-305)數乙:第二章 微分

(306-312)數甲:選修數學甲(上)第三單元，第四單元

二 09:50~10:40 自習

三 11:00~12:00 國文 第五冊課本L5~8，補充教材L1~2

四 13:10~14:00 自習

五 14:00~14:20 打掃時間 各班進行打掃

六
15:10~16:10物理

15:20~16:10歷史
歷史/物理

(301-305)歷史:選修歷史ch3-4章；歷屆學測指考（分科）試題B1-B3

(306-312)物理:選修物理III CH3~4-2, 選修物理IV CH1-2~1-4

日期 節次 時間 科 目 範    圍

一 08:20~09:30 英文
龍騰第五冊L3-4, 妙妙卷12-18回, 歷屆考題學測110年+指考110-109,

字彙書(Level 5) 4-1~7-4

二 09:50~10:40 體育 體育第五冊全部+體育時事

三 11:00~12:00 地理/地科/生物

(301-305)地理:第三、四單元+複習第二冊內容

(306-309)地科:ch.1、ch.3、地球歷史/天文/海洋/氣候變遷與永續

(310-312)生物:選修生物I :1-3-2-2 , 實驗1-1,1-2,2-1

四 13:10~14:00 自習

五 14:00~14:20 打掃時間 各班進行打掃

六 15:10~16:10 公民/化學
(301-305)公民:第二冊保障人權全+選修第三課到第五課

(306-312)化學:龍騰版選修化學(III)第三章

1141106

一、第1節考試時間為08：20開始，請準時入班準備考試。

二、嚴守考試規則，不可提早交卷。

三、請攜帶2B鉛筆及橡皮擦以便電腦卡劃卡應答。

四、同學務必準時交卷，逾時交卷以 “零分ȹ 計算。

五、每節上課前，各班副班長將班上應到人數、實到人數及缺席座號寫在黑板上。

六、請各位同學按照座位表入座考試，若違規一律依照校規處分。

七、注意：考試期間違規者，依照本校考試規則處分之，請自行詳讀前所公告各班之考試規則。

八、注意：手機、PDA及相關電子設備等產品，務必關機放入書包或手機袋，並將書包置於教室前後方為原則。

九、自習課時請各班同學務必全程留在教室，請勿離開教室，如未在教室者以曠課論。

臺北市立陽明高中114學年度第1學期第2次段考考程表 (適用301~312)

11/25

（二）

11/26

（三）



日期 節次 時間 科 目 範    圍

一 08:20~09:10 自習

二 09:50~10:40 作文 依照114學年度大學入學考試的標準命題

三 11:10~12:00 國文

1.課本:L5~L8

2.補充教材:L1

3.自學:L8

4.相關講義和考卷

四 13:10~14:00 自習

五 14:00~14:20 打掃時間 各班進行打掃

六 15:20~16:10 自習

日期 節次 時間 科 目 範    圍

一 08:20~09:10 英文 B5L2

二 09:50~10:40 體育 體育第五冊全部+體育時事

三 11:10~12:00 自習

四 13:10~14:00 自習

五 14:00~14:20 打掃時間 各班進行打掃

六 15:20~16:10

1141111

一、第1節考試時間為08：20開始，請準時入班準備考試。

二、嚴守考試規則，不可提早交卷。

三、請攜帶2B鉛筆及橡皮擦以便電腦卡劃卡應答。

四、同學務必準時交卷，逾時交卷以 “零分ȹ 計算。

五、每節上課前，各班副班長將班上應到人數、實到人數及缺席座號寫在黑板上。

六、請各位同學按照座位表入座考試，若違規一律依照校規處分。

七、注意：考試期間違規者，依照本校考試規則處分之，請自行詳讀前所公告各班之考試規則。

八、注意：手機、PDA及相關電子設備等產品，務必關機放入書包或手機袋，並將書包置於教室前後方為原則。

九、自習課時請各班同學務必全程留在教室，請勿離開教室，如未在教室者以曠課論。

11/26

（三）

臺北市立陽明高級中學114學年度第1學期第2次段考考程表 (適用體育班313)

11/25

（二）

專長訓練



Date  Period Time Subject Scope

一 08:20~09:30 Math 數甲：SAT Ch.11-20

數乙：Ch8 Polar Coordinates and Parametric Equations

二 09:50~10:40 Self-Study Please stay in the classroom the whole time. Do not leave the classroom. Offenders will be punished as absenteeism.

三 11:10-12:00 Self-Study Please stay in the classroom the whole time. Do not leave the classroom. Offenders will be punished as absenteeism.

四 13:10~14:00 Self-Study Please stay in the classroom the whole time. Do not leave the classroom. Offenders will be punished as absenteeism.

五 14:00~14:20 Cleaning Time All students start to clean up.

六 15:10~16:10 Physics sound, light

Date  Period Time Subject Scope

一 08:20~09:20 English The content covered in class

二 09:50~10:40 Self-Study Please stay in the classroom the whole time. Do not leave the classroom. Offenders will be punished as absenteeism.

三 11:00~12:00 Biology Ch21 phoptosynthesis, Ch22 Respiration

四 13:10~14:00 Self-Study Please stay in the classroom the whole time. Do not leave the classroom. Offenders will be punished as absenteeism.

五 14:00~14:20 Cleaning Time All students start to clean up.

六 15:10~16:10 Civics 社會不平等、社會階層化、社會運動

1141106
1. The first period exam time will start at 08:20. Please enter the classroom on time.
2. Rigid adherence to exam rules: Do not hand in your exam paper before time is called.
3. Please bring your 2B pencil and eraser to write on your scanner card.
4. Please submit the exam paper on time. Students who do not submit their exam paper at the end of the examination period will receive a score of zero.
5. Prior to the every examination, vice class leader should call a roll and record down the expected attendance, actual attendance and absence list on blackboard.
6. Students must sit in the assigned seat. Or it will be considered a violation of school regulations.
7. Attention: During the test session, the student which violates these exam regulations will be received school regulations of punishment. Please read the exam rule above carefully.
8. Attention: Be sure to turn off the phones, ipad or other telecommunication devices and put it into the school bag. Then place the school bag in the front or back of the classroom.
9. Self-Study period: Please be sure to stay in the classroom the whole time. Do not leave the classroom. Offenders will be punished as absenteeism.

Taipei Municipal Yangming High School 114 Academic Year First Semester Second Sectional Exam Schedule (314 Applicable)

11/25

(Tue)

11/26

(Wed)


